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IEE @minvws.nl
a shay

En hier nog voornaamste doelen voor zo.

Doel: (1) sense of urgency aangeven. Ook verzekeraars met creativiteit kijken wat mogelijk is qua contractering en pref beleid. En

niet alleen focussen op betaalbaarheid, toegang meer prio geven. (2) proces aangeven dat Fleur gaat oppakken

Waar verzekeraars al positief over uitgesproken

Meebewegen admin lasten vermindering apotheken (zoals verlenging van de PREM en uitstel materiele controles)

De KNMP en NVZA hebben een suggestie gedaan een lijst van geneesmiddelen op te stellen die gebruikt worden bij
COVID-19. Dit vinden wij een goed initiatief, om over deze geneesmiddelen met elkaar afspraken te maken. Hoeveel

voorraad is er nu van deze producten in Nederland? Eerst inventariseren. Waar ligt de voorraad nu na de bestelling bij de

leveranciers? Zijn deze nog aanwezig bij de groothandels?

Onderzoeken mogeljkheid afzetgarantie fabrikanten en groothandels. Lijkt ZN goede suggestie. Ze vragen om nadere

uitwerking (bv uitverkooptermijnen)

Max 3 mnd aflevertermin geneesmiddelen, ongeacht wat in contracten staat. Wordt gewerkt aan statement

KNMP/FMS/ZN/LHV

Niet positief over uitgesproken

Geen reden afwijken van de contractafspraken (pref beleid, Ipg en IDEA)

Uitzondering tekorten op individueel niveau. Dar bestaande afspraken voor loslaten contractafspraken.

Overig

Corona overleg veld:

1) In bovengenoemd overleg werden ook de tenders voor inkoop aangehaald. Namens Menzis eof BEIaan open te

staan voor het opschorten van deze tenders totdat er meer duidelijkheid is over hoe het veld er de komende maanden

uitziet. Zilveren Kruis gaf aan niet voor half mei een inkoopprocedure te starten en op dat moment de situatie te bepalen

of het starten hiervan opportuun is. We verwachten dat dit bij andere zorgverzekeraars ook grond vindt, dit vragen we uit.

VGZ heeft op dit moment een inkoopprocedure lopen.[ffJstelde de vraag vandaag niet namens de GLN. Fabrikanten zijn

dus verdeeld over dit punt. We zijn nu in de vragenronde met de inkoopprocedure. We wachten af wat daar uitkomt en

nemen dan een besluit.

Voornaamste punten van de KNMP > Zorgverzekeraars:

Stel PREM en andere klanttevredenheidsonderzoeken, audits etc uit en beperk materiele controles tot een minimum uit.

Voor corona-gerelateerde middelen:

o gezamenlijke lijst maken en voor die lijst voor de duur van de crisis, het preferentiebeleid, IDEA en LPG op

te schorten en de AIP van het gedeclareerde middel te vergoeden (met terugwerkende kracht tot 1 maart

2020).

o een systematiek van centrale inkoop en centrale verdeling

o geen boete oid bij afwijkende aflevertermijn
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Nav vervroegde herhaalrecepten: naast oproep gebruikelijke hoeveelheid / duur, daarnaast afwijkingen van

preferentiebeleid, IDEA en LPG mogelijk maken + vergoeding voor import

Evt wegnemen (financiele) beperkingen bij risicogroepen

PREM en klanttevredenheid, afleverduur, afwijken van preferentiebeleid en andere resultaten uit deze periode etc niet

meenemen in afspraken voor 2021

van:[EEN<BEXED@ minvws.nt>

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 11:20

@minvws.nl>; 5.1.2e <PEREEEN @ minvws.nl>

@minvws.nl>; 5.1.2e ) <BR @minvws.nl>; [ITGIEEIN)

Onderwerp: thv PO ZN: reactie/vragen ZN n.a.v. TK brief

Ha,

Sprak net JEEZ van ZN. Haar (te verwachten) reactie/belangrijkste vragen n.a.v. de TK brief (dan weten jullie dit ook

gelet op het PO met zorgverzekeraars straks):

- Verbaasd over WGP besluit: wat zijn onze beweegredenen?
- Realiseren we ons de gevolgen? Gaat VWS zorgverzekeraars financieel compenseren voor de financiele gevolgen?
- Centrale regie op Corona middelen: hoe dan?

Verder:

Brief KNMP aan ZN van 23-3: ZN is bezig met reactie hierop. Zoals eerder aangegeven zijn ze wel bereid om apothekers
tegemoet te komen waar het gaat om adm lasten (PREM/ Audits etc). T.a.v. opschorten inkoopbeleid/preferentiebeleid bij
Corona middelen nog slag om de arm.

Opschorten tenders: ZN gaf eerder aan uit te vragen bij zorgverzekeraars of ze bereid zijn tenders voor 2021 op te schorten.

Tussenstand is nu: deel gaat ze opschorten. Deel heeft tenders al in gang gezet maar gaat kijken of deze teruggedraaid kunnen

worden.

Afzetgarantie: Ook even getoetst hoe ze aankijken tegen afzetgarantie (en ook idee om deze door verzekeraars te laten

geven): nog niet echt idee&n over (maar 1° reactie niet positief)

Evt vragen voor straks:
-  Welke mogelijkheden zien jullie in contractering om tekorten te voorkomen?
- We begrepen dat jullie bezig zijn met reactie op brief KNMP. Goed dat jullie bereid zijn te bewegen m.b.t. administratieve

lasten apothekers en m.b.t. evt stopzetten tenders!

o Wat is stand van zaken van die tenders?

o Hoe kijken jullie aan tegen het idee om bij corona-gerelateerde middelen preferentiebeleid/inkoopbeleid op te

schorten?
- Hoe kijken jullie aan tegen idee van afzetgarantie vanuit zorgverzekeraars aan groothandels/fabrikanten?
-

ERE benadert jullie nog één op één (morgen?) voor nadere uitvraag over contractering


